



## Feather TOUCH®

Feather Touch is a breathable decoration developed in-house by Canada Sportswear. The imprint is infused into the fabric without affecting it's natural texture. You only feel the fabric, not the print, creating a lightweight and comfortable feel

Feather Touch est la toute nouvelle décoration tout en douceur perméable à l'air conçue par les experts de Canada Sportswear. L'imprimé est intégré à même le tissu, sans en modifier la texture naturelle pour permettre au vêtement de demeurer léger et confortable.



## Feather APPLIQUE

The layered appliqué work overlapping the soft hand Feather-Touch imprint makes the most creative design concepts come to life with this decoration technique. The subtle contrast between the 'no-feel' Feather-Touch design and the 3-D effect of appliqué creates truly remarkable collegiate or retail-inspired looks. With many design ideas and unlimited appliqué color and materials, the possibilities are endless.

Cette technique d'appliqué superposé à un imprimé Feather Touch donne vie à des concepts des plus originaux. Le subtil contraste entre l'effet « indétectable » du procédé Feather Touch et le relief de la pièce crée un produit d'allure collégiale ou commerciale tout à fait remarquable. Ayez l'embaras du choix grâce à une multitude de modèles, de couleurs



## Feather FLOCK

Feather Flock logos are designed with a mix of our breathable Feather-Touch details and the velvet like texture of flock. This combination of 2 interesting techniques creates a striking blend of textures and an impressive vintage or lifestyle feel for your brand.

Les logos Feather Flock sont le fruit de l'union de détails réalisés au moyen du procédé Feather Touch avec un effet velours tout en douceur. Cette intéressante combinaison de deux techniques permet de créer un amalgame de textures qui saura donner à votre marque une allure rétro ou mode.